
Протокол № 50 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету та регламенту 

12.12.2023 

 

Присутні члени комісії: 

Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., Романюк К.І.,  

Спачинська К.М.– депутати міської ради 

 

Присутні з числа запрошених: 

Балога А.В. – міський голова, Федів Р.Є. – перший заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів Мукачівської міської ради, Стегура Л. В. – керівник 

секретаріату ради, Тоба М.В. —начальник фінансового управління, Желізник М.М. - 

начальник управління будівництва та інфраструктури, Федіва Н.В. – головний спеціаліст з 

питань бухгалтерського обліку та звітності управління будівництва та інфраструктури,  

Кіян Н.В. - завідувач сектору з питань запобігання та виявлення корупції, Блінов А.Ю. – 

начальник управління міського господарства, Дзьобак О.С. - начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності управління міського господарства, представники 

громади. 

 

Порядок денний 

 

1. Про внесення змін до Програми капітального ремонту об'єктів Мукачівської міської 

територіальної громади на 2022-2024 роки.  

2. Про затвердження Програми покриття різниці між встановленим тарифом та вартістю 

послуг з централізованого водопостачання та централізованого водовідведення, що 

тимчасово застосовується для категорії споживачів в «Населення» КП «Міськводоканал» 

Мукачівської міської ради.  

3.  Про внесення змін до Програми благоустрою території Мукачівської міської 

територіальної громади на 2022-2024 роки в новій редакції.  

4. Про внесення змін до видів економічної діяльності підприємства та затвердження нової 

редакції статуту Мукачівського міського комунального підприємства «Ремонтно-

будівельне управління» в новій редакції.  

5. Про припинення Мукачівського міського комунального підприємства  «Центр 

інформаційних систем» шляхом ліквідації.  

6. Про припинення Мукачівського міського комунального підприємства  «Центр контролю за 

тваринами» шляхом ліквідації.  

7. Інформація щодо показників бюджету Мукачівської міської територіальної громади на 

2024 рік в частині головного розпорядника – Управління міського господарства. 

8. Інформація щодо показників бюджету Мукачівської міської територіальної громади на 

2024 рік в частині головного розпорядника – Управління будівництва та інфраструктури. 

 

СЛУХАЛИ: Бідзіля О.В. – На порядок денний засідання комісії виноситься 8 питань. Чи 

будуть зауваження або пропозиції до порядку денного? Немає. 

 Бідзіля О.В. – Пропоную порядок денний засідання комісії прийняти в цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ: За —7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Порядок денний засідання комісії прийнятий в 

цілому. 

 

СЛУХАЛИ: Желізник М.М. - 1. Про внесення змін до Програми капітального ремонту 

об'єктів Мукачівської міської територіальної громади на 2022-2024 роки. 
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 Прозвітував по витраченим коштам об’єкту ЗОШ №3. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За —7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Блінов А.Ю. - 2. Про затвердження Програми покриття різниці між 

встановленим тарифом та вартістю послуг з централізованого водопостачання та 

централізованого водовідведення, що тимчасово застосовується для категорії споживачів в 

«Населення» КП «Міськводоканал» Мукачівської міської ради. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За —6 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Козик Я.В., Романюк К.І., 

Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися — 1 (Кушнір Р.Б.). 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

 Представники громади своєю поведінкою заважали проводити засідання комісії. 

 Бідзіля О.В. – Чи готові колеги продовжувати роботу в такій обстановці?  

Члени комісії погодилися працювати далі та розглядати наступні питання порядку денного. 

 

СЛУХАЛИ: Блінов А.Ю. - 3. Про внесення змін до Програми благоустрою території 

Мукачівської міської територіальної громади на 2022-2024 роки в новій редакції. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За —7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Блінов А.Ю. - 4. Про внесення змін до видів економічної діяльності 

підприємства та затвердження нової редакції статуту Мукачівського міського комунального 

підприємства «Ремонтно-будівельне управління» в новій редакції. 

 Прошу викласти назву даного рішення в такій редакції: «Про внесення змін до видів 

економічної діяльності підприємства та затвердження Статуту Мукачівського міського 

комунального підприємства «Ремонтно-будівельне управління» в новій редакції». 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради з врахуванням пропозиції Блінова А.Ю. 

ГОЛОСУВАЛИ: За —7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради з врахуванням пропозиції Блінова А.Ю. 

 

СЛУХАЛИ: Блінов А.Ю. - 5. Про припинення Мукачівського міського комунального 

підприємства  «Центр інформаційних систем» шляхом ліквідації. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 
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 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За —7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Блінов А.Ю. - 6. Про припинення Мукачівського міського комунального 

підприємства  «Центр контролю за тваринами» шляхом ліквідації. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Ставлю на голосування пропозицію щодо винесення даного проєкту 

рішення на розгляд сесії міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: За —7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

ВИРІШИЛИ: Пропозицію підтримано. Комісія рекомендує даний проєкт рішення винести на 

розгляд сесії міської ради. 

 

СЛУХАЛИ: Блінов А.Ю. - 7. Інформація щодо показників бюджету Мукачівської міської 

територіальної громади на 2024 рік в частині головного розпорядника – Управління міського 

господарства. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Пропоную дану інформацію прийняти до відома. 

ГОЛОСУВАЛИ: За —7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

Пропозицію підтримано. Комісія прийняла дану інформацію до відома. 

 

СЛУХАЛИ: Желізник М.М. - 8. Інформація щодо показників бюджету Мукачівської міської 

територіальної громади на 2024 рік в частині головного розпорядника – Управління 

будівництва та інфраструктури.  

 Прошу комісію виділити по 100 тисяч гривень на кожен об’єкт за рахунок зменшення 

видатків на оплату праці з нарахуваннями по  управлінню будівництва та інфраструктури. 

ВИСТУПИЛИ: Всі присутні. 

 Бідзіля О.В. – Пропоную дану інформацію прийняти до відома. 

ГОЛОСУВАЛИ: За —7 (Бідзіля О.В., Гарапко В.М., Жабко Н.В., Козик Я.В., Кушнір Р.Б., 

Романюк К.І., Спачинська К.М.), проти — 0, утрималися —  0. 

Пропозицію підтримано. Комісія прийняла дану інформацію до відома. 

 

 

Голова комісії      Олександр БІДЗІЛЯ 

 

                       Секретар комісії     Роман КУШНІР 


